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Másnap, amikor látta, hogy Jézus feléje tart, így szólt: „Nézzétek, az Isten Báránya! Ő veszi el 
a világ bűneit. Róla mondtam: A nyomomba lép valaki, aki nagyobb nálam, mert előbb volt, 
mint én. Én sem ismertem, de azért jöttem vízzel keresztelni, hogy megismertessem Izraellel.” 
Ezután János tanúsította: „Láttam a Lelket, amint galamb alakjában leszállt rá a mennyből, s 
rajta is maradt. Magam sem ismertem, de aki vízzel keresztelni küldött, azt mondta: Akire 
látod, hogy leszáll a Lélek s rajta is marad, az majd Szentlélekkel fog keresztelni. Láttam és 
tanúskodom róla, hogy ő az Isten Fia.” 

 
Úgy hiszem sokunk kedvence volt az Illés együttes egyik slágere: „Láss, ne csak nézz!” 

Kit, mit látott János? 

1. Látta, hogy Jézus jön felé. 
2. Látta, hogy a Szentlélek galamb alakjában leszáll és Jézuson marad. 

Az első senkinek sem okozna gondot: valaki jön felém, látom. 

A második állítás már nehezebb, mert feltételez egy komoly istenkapcsolatot, ami lehetővé 
teszi, hogy olyat lássak, amit mások nem. Ez a fajta látás csak akkor alakulhat ki, ha Istennel 
bensőséges viszonyban vagyok, teljes bizalommal ráhagyatkozom. Olyan erős és igaz, hogy 
tanúságtételre ösztönöz. 

„Lásd, mit meg kell látnod, másképp kell már élned! 
Soha el ne feledd: ne csak nézz, láss, láss!” 

Milyen látó vagyok? 

Van-e olyan erős az istenkapcsolatom, hogy meg merjem kérdezni: 

- Mit akarsz Istenem velem? 

- Mit akarsz Istenem általam? 
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